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PROTOKÓŁ NR LX/2023 Sesji Rady Gminy Siedlce. 
Sesja odbyła się w dniu 21 września  2023 roku w Urzędzie Gminy Siedlce. 

 
 
Rada Gminy Siedlce liczy 15 Radnych. 
Na Sesji obecnych było: 14 Radnych. Nieobecny radny Albert Gochnio. 
 
Godzina rozpoczęcia obrad: 13.00. 
 
Udział w obradach wzięli: 
 
1. Pan Henryk Brodowski  - Wójt Gminy Siedlce 
2. Pan Sławomir Jagiełło  - Zastępca Wójta 
3. Pani Barbara Rybaczewska  - Skarbnik Gminy 
4. Pan Tomasz Sawicki  - Kierownik Wydziału IOŚ 
5. Pani Agnieszka Wiadrowska  - Kierownik Wydziału FPO 
6. Pani Izabela Kuniewicz  - Dyrektor GOK 
7. Pani Karina Khattak                           - Dyrektor GOPS 
 
LX Sesję Rady Gminy Siedlce otworzył Przewodniczący Rady Pan Andrzej Rymuza, który na 
podstawie listy obecności stwierdził quorum, decyzje Rady będą prawomocne.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  
Uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Porządek obrad: 
 
1. Otwarcie Sesji; 

2. Przyjęcie protokołu z LIX Sesji Rady Gminy; 

3. Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla parafii rzymskokatolickiej p.w. Świętego Mikołaja 

Biskupa w Pruszynie na realizację zadania pn. „Prace remontowo-konserwatorskie oraz roboty 

budowlane w kościele parafialnym p.w. Świętego Mikołaja Biskupa w Pruszynie, Gmina Siedlce”; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych na terenie gminy Siedlce do kategorii 

dróg gminnych; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Torowa w miejscowości Strzała; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Nowe Iganie na rzecz Gminy Siedlce; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Żelków-Kolonia na rzecz Gminy Siedlce; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych  

w miejscowości Stok Lacki – Folwark na rzecz Gminy Siedlce; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Żelków-Kolonia; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

ewidencyjnych nr 516/17, 515/2 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

ewidencyjnych nr 167/1, 167/2, 167/3, 167/4, 167/5 we wsi Wołyńce-Kolonia, w gminie Siedlce; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LV/737/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 marca 

2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2, 102, 103/1, 103/2, 104, 105  

i części działek ewidencyjnych 275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A.; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG 

Sp. z o.o.; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

TOWERLINK POLAND Sp. z o.o.; 

19. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z/s w Chodowie za I półrocze 

2023 roku; 

20. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siedlcach za okres I -VI 

2023 roku; 

21. Informacje Przewodniczącego Rady; 

22. Wolne wnioski, informacje; 

23. Zamknięcie obrad.              
 

Ad.2 
Przyjęcie protokołu z LIX Sesji Rady Gminy. 
Uwag i wniosków do protokołu nie zgłoszono. 
Protokół z LIX Sesji Rady Gminy został przyjęty przez aklamację. 
 
Ad.3 
Informacja Wójta z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym 
 
Informację z realizacji uchwał i pracy w okresie międzysesyjnym przedstawił Pan Henryk Brodowski 
Wójt Gminy Siedlce. Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Ad.4  
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023  rok; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Natomiast dzisiaj 
został przedłożony skorygowany projekt tej uchwały i poprosił Panią Skarbnik o omówienie zmian. 
 
Pani B. Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radna Aneta Olszak spytała dlaczego dotacja dla niepublicznego przedszkola w Pruszynie Pieńki jest 
wypłacana jednorazowo, a nie miesięcznie. 
 
Pani Skarbnik odpowiedziała, że informowała o powyższym na komisji, a wypłata jest związana ze 
zwiększeniem wysokości dotacji w związku z dodatkowym orzeczeniem dla 3 dzieci w przedszkolu  
z dniem 1 września.  
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Dalej Pani A. Olszak zapytała o zakup usług na pokrycie zwrotu kosztów kształcenia do innych j.s.t. na 
dzieci które uczęszczają do innych przedszkoli niepublicznych. Co oznacza zakup usług? 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, iż są to środki za zakup usługi za dzieci z terenu gminy Siedlce, które 
uczęszczają do przedszkoli publicznych do innych przedszkoli publicznych innych j.s.t. np. w mieście,  
w Skórcu. 
 
Pani A. Olszak wskazała, że zapis jest błędny bo to nie jest zakup usług tylko zwrot dotacji tj. pokrycie 
tej dotacji. 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie są to dotacje tylko zwrot kosztów, a rozliczenie w sferze publicznej 
następuje przez ten paragraf którego nazwa literalna jest taka. 
 
Następnie Pani A. Olczak zapytała na czym polegają wynagrodzenia bezosobowe animatorów na 
boiskach. 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to umowy zlecenia. Nazwa jest zgodna z klasyfikacją budżetową 
opracowaną przez Ministra Finansów. 
 
Kolejne pytanie Pani A. Olczak dotyczyło zakupu usług zdrowotnych w Strzale. Czy tylko w jednej 
szkole będą usługi zdrowotne, czy to jest dla pracowników? 
 
Pani Skarbnik wyjaśniła, że są to stałe wydatki na badania okresowe nauczycieli, które są wykonywane 
jak nauczyciel przychodzi do pracy lub zmienia placówkę i trudno przewidzieć w zależności  
od zatrudnienia. Zabrakło w Strzale na tym paragrafie i trzeba dokonać przesunięć. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są inne głosy w dyskusji albo pytania do projektu 
zmian w budżecie? 
 
Innych głosów ani uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. W trakcie obrad dołączył radny Pan Albert 
Gochnio. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/855/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Siedlce na 2023 rok,  została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 5 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący obrad wskazał, iż jest analogiczna sytuacja jak przy zmianach w budżecie. Projekt ma 
pozytywną opinię Komisji Planowania, Budżetu i Finansów. Natomiast dzisiaj został przedłożony 
skorygowany projekt tej uchwały i poprosił Panią Skarbnik o omówienie zmian. 
 
Pani Barbara Rybaczewska Skarbnik Gminy omówiła treść uchwały. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/856/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Siedlce,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 6 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji dla parafii rzymskokatolickiej p.w. Świętego Mikołaja 
Biskupa w Pruszynie na realizację zadania pn. „Prace remontowo-konserwatorskie oraz roboty 
budowlane w kościele parafialnym p.w. Świętego Mikołaja Biskupa w Pruszynie, Gmina Siedlce”; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Pani radna Zofia Guzek podziękowała Panu Wójtowi i wszystkim osobom i instytucją które przyczyniły 
się do pozyskania środków na remont kościoła parafialnego w Pruszynie. 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza spytał czy są inne głosy w dyskusji? 
 
Głosów do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/857/2023 w sprawie udzielenia dotacji dla parafii 
rzymskokatolickiej p.w. Świętego Mikołaja Biskupa w Pruszynie na realizację zadania pn. „Prace 
remontowo-konserwatorskie oraz roboty budowlane w kościele parafialnym p.w. Świętego Mikołaja 
Biskupa w Pruszynie, Gmina Siedlce”,  została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 
0. 
 
Ad. 7 
Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych na terenie gminy Siedlce do kategorii dróg 
gminnych; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/858/2023 w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych 
na terenie gminy Siedlce do kategorii dróg gminnych, została podjęta głosami: za -15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.8 
Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy Torowa w miejscowości Strzała; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
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Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/859/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy Torowa 
w miejscowości Strzała, została podjęta głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.9 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Nowe Iganie na rzecz Gminy Siedlce; 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/860/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Nowe Iganie na rzecz Gminy Siedlce, została podjęta głosami: 
za – 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.10 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Żelków-Kolonia na rzecz Gminy Siedlce; 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i FInansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/861/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Żelków-Kolonia na rzecz Gminy Siedlce, została podjęta 
głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.11 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych w miejscowości 
Stok Lacki – Folwark na rzecz Gminy Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/862/2023 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości położonych w miejscowości Stok Lacki – Folwark na rzecz Gminy Siedlce, została 
podjęta głosami: za – 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 
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Ad.12 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej w miejscowości 

Żelków-Kolonia; 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. Przewodniczący 
obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny Pan Albert Gochnio wskazał, iż odbyło się zebranie wiejskie i mieszkańcy wyrazili swoją 
aprobatę na zbycie przedmiotowej nieruchomości. 
 
Przewodniczący obrad zapytał czy są inne głosy w dyskusji. 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/863/2023 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości położonej w miejscowości Żelków-Kolonia, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad.13 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 516/17, 515/2 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 
 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący wskazał, iż w pierwszej kolejności odbędzie się głosowanie nad każdą  
z 21 uwag, które nie zostały rozpatrzone pozytywnie przez Pana Wójta, nie uwzględnione, następnie 
odbędzie się głosowanie nad w/w uchwałą. Głosowanie „za” będzie poparciem dla rozpatrzenia uwagi 
przez Pana Wójta czyli odrzuceniem tej uwagi, a głosowanie „przeciw” będzie oznaczało uwzględnienie 
danej uwagi. Uwagi zostały ujęte w załączniku nr 3 do przedmiotowej uchwały, głosowanie odbędzie się 
w kolejności liczby porządkowej każdej uwagi zawartej w tym załączniku. Po przegłosowaniu 
poszczególnych uwag odbędzie się ewentualne głosowanie nad przedmiotową uchwałą. 
 
Przewodniczący obrad, na wniosek Pana Mirosława Borkowskiego, udzielił mu głosu w sprawie w/w 
uchwały. 
 
Pan M. Borkowski wyjaśnił, że jest mieszkańcem Nowego Opola ul. Zacisznej czyli bezpośrednio 
przylegającej do przedmiotowej działki oraz ma upoważnienie części mieszkańców ulicy Zacisznej do 
zabrania głosu w ich imieniu. Wskazał, iż uwaga, którą złożyli mieszkańcy najbliższych działek 
przylegających bezpośrednio do przedmiotowych działek, do drugiej wersji miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla tych działek dotyczy braku zgody na montowanie agregatów 
chłodniczych. Stwierdził, że przyjęcie tego planu zagospodarowania umożliwi inwestorowi budowanie 
magazynów również chłodniczych, gdzie agregaty pracują 24 godziny, co jest nie do przyjęcia. Słyszał, 
że forma prawna nie przewiduje takiego zapisu jaki myśmy wnieśliśmy to oczekuję od państwa innego 
rozwiązania. Poprosił o nie przyjmowanie tej uchwały bez uwzględnienia ich uwagi – chodzi o ten hałas. 
Wiemy, że podatki z tej inwestycji będą dla Gminy duże ale chcielibyśmy aby nasze interesy były 
również uwzględnione.  
 
Przewodniczący obrad doprecyzował wystąpienie Pana M. Borkowskiego wskazując, że uwagi dotyczą  
pozycji od 17 do 21 załącznika nr 3 do przedmiotowej uchwały. Następnie oddał głos Wójtowi Gminy 
celem odniesienia się do nieuwzględnienia tej uwagi i sposobu rozpatrzenia tej uwagi. 
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Z upoważnienia Wójt Gminy głos zabrał Pan Mateusz Filipowicz, który wyjaśnił w zakresie zapisu dot. 
zakazu agregatów chłodniczych, iż po rozmowach z projektantem jest efekt taki, że w planie 
miejscowym nie regulujemy takich informacji, nie powtarzamy przepisów bo to regulują przepisy 
odrębne jeżeli chodzi o lokalizację agregatów chłodniczych. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są jakieś inne uwagi do załącznika nr 3 ? 
 
Pan radny Grzegorz Matuszyński spytał Wójta Gminy czy są jakieś przepisy, które nakazywałyby  
wyciszenie tych agregatów właścicielowi aby nie przeszkadzały mieszkańcom.   
 
Pan Wójt Gminy wyjaśnił, iż jeżeli decybele agregatów przekraczają określone normy to odrębna 
ustawa reguluje te kwestie np.nakazuje odpowiednie wyciszenie tych agregatów. 
 
Przewodniczący obrad ponownie zwrócił się z pytaniem: czy są inne uwagi do załącznika nr 3 ? 
 
Uwag i wniosków do uwag zawartych w załączniku nr 3 nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie każdej z osobna uwagi ujętej w załączniku nr 3, kolejno, 
wg liczby porządkowej dla każdej uwagi. 
 
Uwaga nr 1  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 1 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 2 

    2. 
17.05.20

23 
Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 
funkcji U/P w 

projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 
obiektów 

produkcyjnych, składów 

i magazynów 

  

Nieuwzględniona w 

zakresie pozostawienia 

zapisów, jak w planie 
z 2004 r. 

Skorygowano 

przeznaczenie terenu, 

poprzez eliminację 

funkcji produkcyjnej 

oraz częściowo 
wysokości budynków. 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 2 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 3 

3. 17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 
funkcji U/P w 

projekcie planu 

miejscowego, 
pozostawienie 

zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-

U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 
obiektów 

produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak 
w planie z 2004 r. 

Skorygowano przeznaczenie 

terenu, poprzez eliminację 
funkcji produkcyjnej oraz 

częściowo wysokości 

budynków. 

Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 3 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 

1.  
17.05.20

23 

Osoba 

fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie funkcji 

U/P w projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie zapisów 

planu z 2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 

obiektów produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w 

zakresie pozostawienia 

zapisów, jak w planie z 
2004 r. Skorygowano 

przeznaczenie terenu, 

poprzez eliminację 
funkcji produkcyjnej 

oraz częściowo 

wysokości budynków. 
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Uwaga nr 4 

4. 
16.05

.2023 
Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 
funkcji U/P w 

projekcie planu 

miejscowego, 
pozostawienie 

zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 

obiektów produkcyjnych, 
składów i magazynów 

  
Nieuwzględniona w zakresie 
pozostawienia zapisów, jak w 

planie z 2004 r.  

Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 4 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 5 

            
5. 

17.05. 
2023 

Osoba fizyczna 

Brak zgody na 
wprowadzenie 

funkcji U/P w 

projekcie planu 
miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 
2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 
obiektów produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w 

zakresie pozostawienia 
zapisów, jak w planie z 

2004 r.  

Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 5 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 6 

 

 

 
                 

6. 
16.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 

funkcji U/P w 
projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 
zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 
usługowej, tereny 

obiektów produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak w 
planie z 2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 6 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 7 

7. 17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 
wprowadzenie 

funkcji U/P w 

projekcie planu 
miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 
2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy usługowej, 

tereny obiektów 
produkcyjnych, składów i 

magazynów 

  

Nieuwzględniona w 

zakresie pozostawienia 
zapisów, jak w planie z 

2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 7 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 8 

8. 17.05.2023 
Osoba 

fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie funkcji 
U/P w projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 
zapisów planu z 2004 

r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 
usługowej, tereny 

obiektów 

produkcyjnych, składów 
i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak w 

planie z 2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 8 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
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Uwaga nr 9 

9. 17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 

funkcji U/P w 
projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 
zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 

obiektów 
produkcyjnych, składów 

i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak 
w planie z 2004 r. 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 9 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 10 

10. 17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 
wprowadzenie 

funkcji U/P w 

projekcie planu 
miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 
2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 

obiektów 

produkcyjnych, 
składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak w 

planie z 2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 10 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 11 

                     

11. 
17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 
funkcji U/P w 

projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 

obiektów produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  
Nieuwzględniona w zakresie 
pozostawienia zapisów, jak w 

planie z 2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 11 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 12 

12. 15.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 

funkcji U/P w 
projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 
zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy usługowej, 
tereny obiektów 

produkcyjnych, składów i 

magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak w 
planie z 2004 r. 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 12 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 13 

13. 17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 
wprowadzenie 

funkcji U/P w 

projekcie planu 
miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 
2004 r. 

Teren 1-U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 
obiektów produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak w 

planie z 2004 r. 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 13 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
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Uwaga nr 14 

14. 16.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 

funkcji U/P w 
projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 
zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-

U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 

obiektów 
produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak w 
planie z 2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 14 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 15 

15. 17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 
wprowadzenie 

funkcji U/P w 

projekcie planu 
miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 
2004 r. 

Teren 1-
U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 

obiektów 

produkcyjnych, 
składów i magazynów 

  

Nieuwzględniona w zakresie 

pozostawienia zapisów, jak w 

planie z 2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 15 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 16 

16. 17.05.2023 Osoba fizyczna 

Brak zgody na 

wprowadzenie 
funkcji U/P w 

projekcie planu 

miejscowego, 

pozostawienie 

zapisów planu z 

2004 r. 

Teren 1-

U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, tereny 
obiektów 

produkcyjnych, 

składów i magazynów 

  
Nieuwzględniona w zakresie 
pozostawienia zapisów, jak w 

planie z 2004 r.  

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 16 głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1 
uzyskała poparcie rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 17 

17. 10.07.2023 Osoba fizyczna 

Modyfikacja 

zapisów dot. 

przeznaczenia 
terenu dla terenu 

2-U/PS poprzez 

dodanie zwrotu: 
„bez możliwości 

zamontowania 

agregatów 
chłodniczych” 

Teren 2-

U/P 

Teren zabudowy 
usługowej, teren 

składów i magazynów 

  

II wyłożenie 

Nieuwzględniona propozycja 

zmian niezgodna z przepisami. 
Kwestie techniczne dotyczące 

wyposażenia budynków w 

urządzenia chłodnicze regulują 

przepisy odrębne 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 17 głosami: za - 10, przeciw – 0, wstrzymujące się – 5 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
Uwaga nr 18 

18. 10.07.2023 Osoba fizyczna 

Modyfikacja 

zapisów dot. 

przeznaczenia 
terenu dla terenu 

2-U/PS poprzez 

dodanie zwrotu: 
„bez możliwości 

zamontowania 

agregatów 
chłodniczych” 

Teren 2-

U/P 

Teren zabudowy 
usługowej, teren 

składów i magazynów 

  

II wyłożenie 

Nieuwzględniona propozycja 

zmian niezgodna z przepisami. 
Kwestie techniczne dotyczące 

wyposażenia budynków w 

urządzenia chłodnicze regulują 
przepisy odrębne 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 18 głosami: za - 10, przeciw – 0, wstrzymujące się – 5 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
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Uwaga nr 19 

            19. 10.07.2023 Osoba fizyczna 

Modyfikacja 

zapisów dot. 
przeznaczenia 

terenu dla terenu 

2-U/PS poprzez 
dodanie zwrotu: 

„bez możliwości 

zamontowania 
agregatów 

chłodniczych” 

Teren 2-
U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, teren 

składów i magazynów 

  

II wyłożenie 

Nieuwzględniona propozycja 
zmian niezgodna z przepisami. 

Kwestie techniczne dotyczące 

wyposażenia budynków w 
urządzenia chłodnicze regulują 

przepisy odrębne 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 19 głosami: za - 10, przeciw – 0, wstrzymujące się – 5 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 20 

20. 10.07.2023 Osoba fizyczna 

Modyfikacja 

zapisów dot. 
przeznaczenia 

terenu dla terenu 

2-U/PS poprzez 
dodanie zwrotu: 

„bez możliwości 

zamontowania 
agregatów 

chłodniczych” 

Teren 2-
U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, teren 

składów i magazynów 

  

II wyłożenie 

Nieuwzględniona propozycja 
zmian niezgodna z przepisami. 

Kwestie techniczne dotyczące 

wyposażenia budynków w 
urządzenia chłodnicze regulują 

przepisy odrębne 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 20 głosami: za - 10, przeciw – 0, wstrzymujące się – 5 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Uwaga nr 21 

21. 10.07.2023 Osoba fizyczna 

Modyfikacja 

zapisów dot. 
przeznaczenia 

terenu dla terenu 

2-U/PS poprzez 
dodanie zwrotu: 

„bez możliwości 

zamontowania 
agregatów 

chłodniczych” 

Teren 2-
U/P 

Teren zabudowy 

usługowej, teren 

składów i magazynów 

  

II wyłożenie 

Nieuwzględniona propozycja 
zmian niezgodna z przepisami. 

Kwestie techniczne dotyczące 

wyposażenia budynków w 
urządzenia chłodnicze regulują 

przepisy odrębne 

 
Przewodniczący obrad stwierdził, że uwaga nr 21 głosami: za - 10, przeciw – 0, wstrzymujące się – 5 
uzyskała poparcie sposobu rozpatrzenia uwagi przez Pana Wójta. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi bądź głosy  do projektu uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 516/17, 515/2 we 
wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce ? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/864/2023 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 516/17, 515/2 we wsi Nowe Opole,  
w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1. 
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Ad. 14 
Podjęcie uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 

ewidencyjnych nr 167/1, 167/2, 167/3, 167/4, 167/5 we wsi Wołyńce-Kolonia, w gminie Siedlce; 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/865/2023 w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 167/1, 167/2, 167/3, 167/4, 167/5 we 
wsi Wołyńce-Kolonia, w gminie Siedlce, została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się 
– 0. 
 
Ad.15 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały LV/737/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia 30 marca 2023 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

działek ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2, 102, 103/1, 103/2, 104, 105 i części działek 

ewidencyjnych 275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa i otrzymał pozytywną 
opinię. Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Radny Roman Chojecki wskazał, iż cały czas zwiększany jest tereny pod żwirownie, a nie jest 
rozwiązany problem związany z wywożeniem tego żwiru. Przypomniał, iż w lesie Niwiczym był już 
groźny wypadek z powodu wywożenia przez wywrotki błota na asfalt. 
 
Pan Wójt Gminy poinformował, iż firmy które wywożą ten żwir zostały zobowiązane do tego, żeby 
usuwać na bieżąco zanieczyszczenia. Wskazał, że droga ta jest drogą powiatową i można jedynie 
wystąpić do Powiatu o ustawienie znaku „śliska nawierzchnia”. 
 
Przewodniczący obrad ponowił zapytanie o inne uwagi do projektu. 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/866/2023 w sprawie zmiany uchwały LV/737/2023 
Rady Gminy Siedlce z dnia 30 marca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 81/2, 83, 89/2, 102, 103/1, 
103/2, 104, 105 i części działek ewidencyjnych 275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie 
Siedlce, została podjęta głosami: za - 14, przeciw – 0, wstrzymujące się – 1. 
 
 
Ad. 16 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE 

Dystrybucja S.A.; 
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Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. 
 
Pan Tomasz Sawicki - Kierownik Wydziału IOŚ wyjaśnił, iż są to przyłącza energetycznie niskiego 
napięcia do budynków mieszkalnych jednorodzinnych w Błogoszczy przy ulicy Słonecznej, Stoku 
Lackim przy ulicy Rubinowej oraz Stok Lacki-Folwark tam nie ma nazwy ale jest to w pobliżu ulicy 
Baśniowej. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/867/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PGE Dystrybucja S.A., została podjęta głosami: za - 15, 

przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. 

z o.o.; 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. 
 
Pan Tomasz Sawicki - Kierownik Wydziału IOŚ wyjaśnił, iż są to przyłącza średniego ciśnienia do 
budynków mieszkalnych jednorodzinnych w Nowych Iganiach przy ul. Jakielskiego, w Nowym Opolu 
przy ulicy Wspólnej, w Starym Opolu bez nazwy – okolice ulicy Polnej, w Żelkowie Kolonii przy ulicy 
Jodłowej oraz w Golicach przy ulicy Zachodniej. 
 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/868/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz PSG Sp. z o.o., została podjęta głosami: za - 15, przeciw – 

0, wstrzymujące się – 0. 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 

TOWERLINK POLAND Sp. z o.o.; 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że projekt uchwały został omówiony na 
posiedzeniu Komisji Planowania, Budżetu i Finansów i otrzymał pozytywną opinię. 
 
Pan Tomasz Sawicki - Kierownik Wydziału IOŚ wyjaśnił, iż służebność dotyczy sieci światłowodowej 
telekomunikacyjnej. Będzie to rurociąg kablowy, który będzie szedł od istniejącego złącza będącego  
w Iganiach okolice ulicy Topolowej aż do stacji BTS  czyli stacji przekaźnikowej w Nowych Iganiach  
i to aż za ulicę Wyględówkę. 
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Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 
Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że Uchwała Nr LX/869/2023 w sprawie wyrażenia zgody na 

ustanowienie służebności przesyłu na rzecz TOWERLINK POLAND Sp. z o.o, została podjęta głosami: 

za - 15, przeciw – 0, wstrzymujące się – 0. 

 

Ad. 19 

Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Siedlcach z/s w Chodowie za I półrocze 

2023 roku; 

 

Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że sprawozdanie zostało omówione na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych. Przewodniczący obrad zwrócił się 
z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury  
w Siedlcach z/s w Chodowie za I półrocze 2023 roku zostało przyjęte głosami: za - 14, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 1. 
 
Ad. 20 
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Siedlcach za okres I -VI 2023 

roku; 

 
Przewodniczący Rady Andrzej Rymuza poinformował, że sprawozdanie zostało omówione na 
posiedzeniu Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa i Spraw Społecznych uzyskując pozytywną opinię. 
Przewodniczący obrad zwrócił się z pytaniem: czy są uwagi do projektu uchwały? 
 

Uwag i wniosków do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie przedmiotowe sprawozdanie. 
 
Przewodniczący obrad stwierdził, że sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w 
Siedlcach z/s w Chodowie za I półrocze 2023 roku zostało przyjęte głosami: za - 15, przeciw – 0, 
wstrzymujące się – 0. 
 
Ad. 21 
Informacje Przewodniczącego Rady; 
 
Przewodniczący Rady poinformował o następujących pismach: 

 Zawiadomienie o zakończeniu przetargu na „ Budowę oświetlenia ulicznego w miejscowości 
Golice ulica Słoneczna ”; 

 Petycje skierowane do radnych Starego i Nowego Opola w sprawie  przywrócenia kursu 
autobusowego nr 13 do Ostrówka w okresie wakacyjnym z godz. 7,45; 

 Pismo Państwa Danieli i Tadeusza Jakubowskich z Grabianowa ulicy Bananowej. 
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Ad. 22   
Wolne wnioski, informacje; 
 
W tym punkcie zostały poruszone następujące zagadnienia: 
 

 Radny Ludwig Kamiński wskazał na brak: 
- uprzątnięcia piachu i kamieni z prywatnych posesji przy drodze 1169 naniesionych podczas 
równania tej drogi,  
- remontu chodnika przy drodze krajowej 63 oraz wyrównanie zjazdu z drogi 1161  
w Ujrzanowie, 
- uregulowania stanu prawnego dróg przy przejeździe kolejowym, chodzi o budowę bariery 
energochłonnej, 

  Rady Ludwig Kamiński spytał również o drogę 1162 która miała być współfinansowana przez 
firmę panattoni w sąsiedztwie której powstają duże inwestycje co się wiąże ze zwiększeniem 
ruchu drogowego, 

 Radny Albert Gochnio zgłosił kwestię awarii sygnalizacji świetlnej przy szkole; 

 Radna Aneta Olszak poruszyła sprawę płatności w kasie Urzędu Gminy  podatku od 
nieruchomości; 

 Radny Roman Chojecki zapytał o zamontowanie luster w Iganiach; 

 Sołtys Radosław Rostkowski poprosił o założenie świateł na krzyżówce w Żaboklikach oraz 
wskazał na brak czyszczenia chodników i zapchane studzienki; 

 Sołtys Jan Ratuski poinformował o zdjęciu dwóch lamp, nie wiadomo co się z nimi stało i czy 
one kiedyś wrócą 
 

Wobec wyczerpania punktów porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady LX Sesji Rady 
Gminy Siedlce, dziękując wszystkim obecnym za udział.  
 
Na LX Sesji Rady Gminy Siedlce zostały podjęte następujące uchwały: 
 

1.  Nr LX/8552023 w sprawie zmian w budżecie Gminy Siedlce na 2023 rok; 

2.  Nr LX/856/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Siedlce; 

3.  Nr LX/857/2023 

w sprawie udzielenia dotacji dla parafii rzymskokatolickiej p.w. Świętego 
Mikołaja Biskupa w Pruszynie na realizację zadania pn. „Prace remontowo-
konserwatorskie oraz roboty budowlane w kościele parafialnym p.w. 
Świętego Mikołaja Biskupa w Pruszynie, Gmina Siedlce”; 

4.  Nr LX/858/2023 
w sprawie zaliczenia dróg wewnętrznych na terenie gminy Siedlce do 
kategorii dróg gminnych; 

5.  Nr LX/859/2023 w sprawie nadania nazwy ulicy Torowa w miejscowości Strzała; 

6.  Nr LX/860/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej  
w miejscowości Nowe Iganie na rzecz Gminy Siedlce; 

7.  Nr LX/861/202 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej  
w miejscowości Żelków-Kolonia na rzecz Gminy Siedlce; 

8.  Nr LX/862/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonych  
w miejscowości Stok Lacki – Folwark na rzecz Gminy Siedlce; 

9.  Nr LX/863/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej  
w miejscowości Żelków-Kolonia; 

10.  Nr LX/867/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PGE Dystrybucja S.A.;  

11.  Nr LX/868/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
PSG Sp. z o.o.; 

12.  Nr LX/869/2023 
w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na rzecz 
TOWERLINK POLAND Sp. z o.o. 
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13.  Nr LX/864/2023 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 516/17, 515/2 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce; 

14.  Nr LX/865/2023 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
ewidencyjnych nr 167/1, 167/2, 167/3, 167/4, 167/5 we wsi Wołyńce-Kolonia, 
w gminie Siedlce; 

15.  Nr LX/866/2023 

w sprawie zmiany uchwały LV/737/2023 Rady Gminy Siedlce z dnia  
30 marca 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek ewidencyjnych nr 81/1, 
81/2, 83, 89/2, 102, 103/1, 103/2, 104, 105 i części działek ewidencyjnych 
275/1, 275/2, 276, 277 we wsi Nowe Opole, w gminie Siedlce. 

 
Integralną część protokołu stanowi nagranie Sesji Rady Gminy załączone do protokołu oraz 
zamieszczone na stronie internetowej oraz w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy 
Siedlce. 
            
 
 

                        Przewodniczący Rady 
 

                Andrzej Rymuza  
Protokolant 
Hanna Krzemińska 


